



Le Secrétaire Général

الأمين العام

Djibouti, le : 15/09/14
Réf. : 088/INCP/SG/114جيبوتي في:
مرجع:

REF: AIS2014

Name: James Njoroge Gitau
Country of Citizenship: KenyaPassport No.: A1639917
Organisation: KASWESHA Community Resource
Center
Date: 04/14/2014 - 22:23

Email: kaswesh@gmail.com

Subject: INVITATION TO AFRICA INTERNET SUMMIT (AIS) 2014, 25 May-6 June 2014, Djibouti, DJIBOUTI

Dear Madam/Sir,

The Africa Internet Summit (AIS) 2014 will be hosted by Djibouti Telecom under the high patronage of the Ministry of Communications, in charge of Posts and Telecommunications. The meeting will take place in the Djibouti, REPUBLIC OF DJIBOUTI from 25 May to 6 June 2014.

The Africa Internet Summit is an initiative of the African Network Operators Group (AfNOG) and African Network Information Centre (AFRINIC) as well as all the other Af* that brings together different stakeholders from numerous sectors including Internet and Communications, Governments, Business, Civil Society and Academia in Africa and other parts of the world to discuss issues relating to Internet, its usage and impact.

The Event also offers training to IT Professionals, Mobile Communications Engineers, Managers, Decision makers, Academics, and Civil Society on issues such as Routing Protocol Internet Services, Internet Number Resource Management, IPv6, Network Monitoring and Management, Cyber Security and more.

We are pleased to invite you to the above Workshop & Meeting. As an open event, the Af* members and contributors as well as leading International experts on Information and Communication Technology will be in attendance.

This letter serves as a formal invitation to the event and allows you to proceed with visa application (should you need one) at the nearest Djiboutian Embassy. We strongly advise participants coming from countries where there is a Djiboutian Embassy or Consulate to apply for a visa prior to travelling to Djibouti to avoid any unnecessary inconveniences. For participants coming from countries where there is no Djibouti Embassy or Consulate, we would arrange Entry visa upon submission of passport details. Entry Visa fee is \$90.00 Kindly note that we do not cover the costs or any fees related to your participation in the event.

Do not hesitate to contact us via secretariat@internetsummitafrica.org for any further clarification.

We look forward to seeing you in Djibouti.

Yours faithfully,





Le Secrétaire Général

الأمين العام

Djibouti, le : 15/02/14
Réf. : 1889/RCPT/SG/114

جيبوتي في :
مرجع :

REF: AIS2014

Nom: James Njoroge Gitau
Pays de citoyenneté: Kenya

Numéro de passeport: A1639917
Organisation: KASWESHA Community Resource Center
Date: 04/14/2014 - 22:23

Email: kaswesh@gmail.com

Objet : INVITATION AU « Sommet Internet Africain » (AIS) 2014- 25 mai- 6 juin 2014, Djibouti, DJIBOUTI

Le Sommet Internet Africain sera accueilli par Djibouti Telecom sous le haut patronage du Ministère de la Communication, en charge des Postes et Telecommunications. La réunion aura lieu à Djibouti. DJIBOUTI du 25 mai au 6 juin 2014.

Le Sommet Internet Africain est une initiative de l'African Network Operators Group (AfNOG) et du African Network Information Centre (AFRINIC) ainsi que tous les autres Af * qui réunit des acteurs d'horizons diverses venant du secteur des Telecommunications, des services Internet et de la gouvernance des TICs, pour discuter des questions relatives a Internet, son utilisation et son impact.

Cet événement unique offre également l' occasion de partager notre expertise a travers des sessions de formations destinées aux ingénieurs des Telecommunications, aux Chefs de Projets, aux décideurs en entreprise ou gouvernemental, aux universitaires de même qu'aux acteurs de société civile portant sur des sujets tels que la gestion des ressources IP, la transition vers IPv6, la surveillance et gestion des réseaux et la cyber sécurité.

Nous sommes heureux de vous inviter aux ateliers et sessions ci-dessus. Notre plateforme est ouverte a tous, les membres et les collaborateurs Af* ainsi que des experts internationaux sur les technologies de l'information et de la communication seront présents.

Cette lettre sert d'invitation officielle à l'événement et vous permet de procéder à la demande de visa à l'ambassade/consulat de Djibouti la plus proche. Nous recommandons vivement aux participants venant de pays ou il y a une ambassade/consulat de Djibouti à soumettre une application de visa avant de se rendre à Djibouti. Pour les participants venant de pays ou il n'y a ni ambassade ni consulat de Djibouti, nous faciliterons le visa d'entrée sur présentation de données du passeport. Veuillez noter que les droits de visa sont de \$ 90,00.

Veuillez noter que nous ne couvrons pas les couts ou les frais lies à votre participation à l'événement. Pour toutes informations supplémentaires veuillez nous contacter sur secretariat@internetsummitafrica.org

A bientôt à Djibouti.

Cordialement,

